
Protokoll fört vid Västra-Parkskolans Föräldraförenings möte  
5 nov. 2014 på Mediateket på Parkskolan""
Närvarande: se bifogad närvarolista  
 
 
" Elin Gunnarsmo hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat."
 
1." Till sekreterare väljs Christina Bergman. Till justerare väljs Marielle Stensson och  
           Ingela Stigsson. 
 
2." Mötesdeltagarna presenteras. 
 
3." Föregående mötesprotokoll gås igenom. 
 
4." Kassarapport: 10500kr på kontot. Det har kommit in 6250kr i medlemsavgifter 
           under hösten (125 betalande familjer). 
 
5." Info från Parkskolan: 
           Eleverna har varit med i valet om vem som skulle få World Children Prize. Man har   
           även arbetat med barnkonventionen i samband med FN-dagen."
           En trivselenkät har genomförts och den visar bra resultat. 
           43 barn är inskrivna på Parks fritidshem. Det kommer vara drop-in under december  
           månad."
           Åk3 arbetar bla med växter, kristendom, och multiplikationstabeller, övar inför 
           julspel."
           Åk4 arbetar bla med  vikingatiden längdenheter, decimaltal, klockan, miljö."
           Åk5 arbetar bla med medeltiden, lufttryck, tränar inför luciatåg. Har deltagit i  
           uttagning till ”Vi i femman”."
           åk6 arbetar bla med stormaktstiden, decimaltal, geometri (area, omkrets), kroppen,  
           redovisning om olika artister. 
 
           Info från Västra skolan:"
           Hela skolan har arbetat utifrån ett hösttema."
           Man har diskuterat kring World Children Prize och även samlat in frivillig peng till  
           skolans fadderbarn."
           Man har under några veckor arbetat med ett Astrid Lindgren tema där bal spelar en  
           teater för barnen"
           Förskoleklass:  har fått besöka sin förskola, julvandring i kyrkan.     
           Åk1: arbetar bla med reflexer, trafik."
           Åk2: arbetar bla med rymden, skall åka till Hillet eller Ryda, tränar inför luciatåg.  
           Har nu baduppehåll men börjar igen v.48 på nya badet."
           fritids: gör bla aktivitetslådor för lek tex bank, zoo. 
 
6." Info av rektor:"
           Åk3 övar in ett julspel som visas i kyrkan för föräldrar + elever från Västra skolan"
           Julavslutning: preliminärt avslutning på torsdag kväll. Tanken är man skall ha ett  
           fackeltåg som går till Badhusparken där avslutning sker genom att alla gemensamt  
           sjunger julsånger."
           Det nya badet: erbjudande att vara med i en stor kör för invigningen 22 nov. "



           Öppet Hus-vecka: många besökande framförallt på Västra skolan, men alla klasser  
           hade besök."
           Bildningsnämnden: Birgitta har varit i bildningsnämnden och informerat om hur  
           organisationen och lokaler fungerar efter omorganisationen.      
           Mattelyftet: man arbetar med mattelyftet på skolan. Engagemanget är stort och det  
           fungerar bra.      
           Nästa läsår: IT-satsning i kommunen med 1-1datorer (en dator/elev). Pilotklass på  
           Parkskolan är åk4  
 
7." Information från senaste dialogforum: det är en ny rektor på Lagmansgymnasiet,  
           Lärlingsgymnasiet fick avslag på att etablera sig i Vara Kommun. Genomgång av  
           nationella ämnesprov. Det ser rätt bra ut i kommunen, Parkskolan hade bra resultat."
           Genomgång av brukar undersökning, man diskuterade bla skolmaten"
           Det görs en helhetsöversyn av lokaler i kommunen, med avrapportering i höst.  
           Slutrapport skall komma 10 dec."
           Föräldraföreningen framförde att samarbetet med tekniska är bra.  
 
8." Det bestämdes att vi skall ha en fixardag på Västra till våren (i april). Elevrådet får  
           lämna en önskelista över vad de vill göra. Förslag är tex bilar av kabelrullar, måla i  
           linjer på skolgården, rusta upp hinderbanan och ev. kojor, stall av lastpallar, skyltar  
           till Vallmon och Linet. Arbetsgrupp för fixardagen är Elin Gunnarsmo, Marielle  
           Stensson, Madeleine Andréasson och Therese Lundén. 
 
9." Bordlägger frågan om föreläsning. 
 
10." Byggnation av cykelväg på Skolgatan är framflyttat till nästa höst,   
           cykelväg och övergång vid Fagerbergs är nästan klart och vägen är breddad vid  
           Linnéparken. 
 
11. " Politiker och tjänstemän kan inte ge några svar vad som gäller framöver med  
           lokaler för skola och fritidsverksamhet. Man hänvisar till lokalgruppens arbete, men  
           vi kan inte hitta några protokoll från deras möten. Vi väntar på ett svar,  
           förhoppningsvis i gruppens slutrapport, som skall komma i december. 
 
12." Det har framkommit önskemål om att Västra- och Parkskolan skall ha  
           olika starttider för att underlätta för föräldrar som lämnar barn på båda skolorna. Det  
           är svårt att få det att fungera med olika starttider i praktiken bland annat på grund  
           av skolbussar.  
 
           Nästa möte: torsdag 5 feb. kl18.00-19.30 på Västra skolan  
 
" Elin förklarar mötet avslutat.""""
_______________________________"
Christina Bergman (sekreterare)""""
_______________________________" " " _____________________________"
Marielle Stensson (justerare)" " " " Ingela Stigsson (justerare)"
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    ""


